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Referat fra Generalforsamling 
I Rytmisk Fyraftenskor 

Onsdag d. 1 marts 2023 kl. 16.30, Grundtvigskirken lok. 2 
 

 
1. Valg af ordstyrer samt referent. 

Ingrid blev valgt til ordstyrer og Anne til referent. 
 

2. Formandens beretning 
Beretningen blev taget til efterretning. 

 
3. Fremlæggelse af regnskabet 

Sarah fremlagde regnskabet,(udsendt med indkaldelsen). Regnskabet blev 
godkendt. 

 
4. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 
 

5. Det årlige valg.  
 

a) Valg af formand (kun i ulige år) for en 2-årig periode. 
 Heidi er på valg og ønsker ikke at genopstille.  

 Inge blev valgt til ny formand og Heidi lovede at støtte hende i opstartsfasen. 
 

b) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode. 
På valg er Sarah, Rie og Anne. Rie og Anne er villige til at modtage genvalg.  
Som nye bestyrelsesmedlemmer valgtes Trine (ny kasserer) og Oluf.. Når der 
valgtes to nye. Skyldes det, at Inge, som allerede er i bestyrelsen nu bliver 
formand og afløser Heidi. 
 

c) Valg af 1 revisor for 1 år. - På valg er: Oluf  
 Som ny revisor Ida 

 
d)  Valg af 1 revisorsuppleant for 1 år. - På valg er: Birte 

Birte er villig til at modtage genvalg og fortsætter derfor. 
 

6. Fastsættelse af kontingent. 
Da vi kom ud med et ret stort underskud, blev det vedtaget at sætte kontingentet op 
fra de nuværende 450,- kr./halvårligt til 600,- kr./halvårligt med virkning fra 
efterårssæsonen. 

 
7. Eventuelt 

Der var forslag om flere koncerter evt. med entre, for at koret kunne få flere 
indtægter. Det var der ikke rigtig gehør for, da det kan være svært at få fuldtalligt 
kor og uden dirigent er det udelukket. 
 
Heidi havde haft kontakt til flere dirigentemner uden resultat. Nickolas Koch, som 
underviser på konservatoriet, mente at det var for stor mundfuld for en studerende 
alene og havde derfor forestået to studerende. Hvilket kunne være en god ide, men 
igen en dyr af slagsen. Svend foreslog, at de måske kunne skiftes og at den ene 
måske kun var der halvdelen af øvegangen. 
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Rikke spurgte, om det evt. var en ide med kor hver 14. dag, men det mente man 
ikke ville være godt, hvis man fx ikke kunne være der en gang ville der gå en hel 
måned imellem. 
 
Et forslag om en anden dag end onsdag vandt heller ikke gehør. 
 
Da Tom kun har fået løn for øvegangene, blev det vedtaget, at han også skulle 
have 5 timer til forberedelse.  
 
 
 

 


